

《卡姐Cardi B官宣怀三胎，网友：不是才提离婚吗？》

卡姐Cardi B炸场啦!

周四她在Instagram上发文宣布：“我怀孕啦!”配图里，红裙孕肚，性感又母爱爆棚。配文更是暖心：“每段结束，都是新旅程的起点!”

但是，她不是要离婚了吗?



01

Cardi B has announced that she's pregnant.

卡迪·B(Cardi B)宣布她怀孕了。

The rapper shared the news on Instagram on Thursday, posting photos of herself sporting an apparent baby bump whilst modelling a red dress. She teased at the start of the caption: "With every ending comes a new beginning!"

这位说唱歌手周四在Instagram上分享了这一喜讯，晒出自己身穿红色礼服、腹部微微

隆起的照片。她在配文开头写道：“每一个结束都预示着新的开始！”



She then appeared to share a message for her unborn child, continuing by writing in the post: "I am so grateful to have shared this season with you, you have brought me more love, more life and most of all renewed my power.

随后，她似乎向还未出生的孩子传达了一条信息，继续写道：“我非常感激能与你共度这个季节，你给我带来了更多的爱，更多的生命，最重要的是，你让我重新找回了力量。

"Reminded me that I can have it all! You've reminded me that I never have to choose between life, love, and my passion! I love you so much and can not wait for you to witness what you helped me accomplish, what you pushed me to do! It's so much easier taking life's twists, turns and test laying down, but you, your brother and your sister have shown me why it's worth it to push through!"

“你让我意识到我可以拥有一切!你让我明白我无需在生命、爱情和激情之间做出选择!我非常爱你，迫不及待地想让你见证你所助我实现的一切，你所推动我去做的一切!

人生中的曲折、转折和考验躺着应对会更容易，但你和你的兄弟姐妹让我看到了坚持到底的价值！”

怀孕本是值得开心的事情，然而，对于卡姐而言，似乎有点微妙了，毕竟就在不久前，她向Offset提出了离婚，现在她又在这里官宣怀三胎，着实让人有点捉摸不透啊！



Cardi - whose real name is Belcalis Cephus - is already a parent to two children with her estranged husband Offset, 32 - whose real name is Kiari Cephus. The former couple are parents to Wave, two, and Kulture, six.

卡迪·B(真名Belcalis Cephus)与32岁的分居丈夫Offset(真名Kiari Cephus)已育有两个孩子，分别是两岁的Wave和六岁的Kulture。

The news of her latest pregnancy comes following reports earlier this week that she's filed for divorce from Offset. A rep for Cardi - who has been married to the fellow rapper in 2017 - told People magazine : "It's not based on cheating rumours, but rather has been a long time coming."

本周早些时候，有报道称她已向Offset提出离婚，随后她便宣布了这一怀孕的消息。卡迪·B的一位发言人告诉《人物》杂志：“这并非基于出轨的谣言，而是由来已久。”

02

一边提出离婚，一边又宣布怀孕，这操作也是没谁了。

卡姐宣布怀孕的消息一出，不少网友有一种“果然如此”的感觉，毕竟之前的剧情就是这样的：

卡姐被伤透后高调分手，正当网友为她大骂渣男的时候，她转身又华丽地复合了！



The WAP rapper, 31, began dating the Bad and Boujee hitmaker, 31, in 2017 with the couple announcing their engagement in the same year and secretly tying the knot in September 2017.

这位31岁的WAP说唱歌手与这位31岁的热门歌曲《Bad and Boujee》的制作人于2017年开始交往，同年宣布订婚，并于2017年9月秘密结婚。

Cardi and Offset initially split in 2018 shortly after the birth of their first child, Kulture Kiari Cephus, with Cardi filing for divorce in September 2020.

Cardi 和Offset 在2018年他们的第一个孩子——库尔彻·基阿里·塞弗斯出生后不久便分手了，随后Cardi在2020年9月申请离婚。

At that time, the reason why Cardi filed for divorce was that Offset had an affair.

当时，Cardi提出离婚的原因是Offset出轨了。

Despite reuniting only a month later and welcoming their son, Wave Set Cephus, in 2021, it appears Cardi and Offset have split once again.

尽管他们仅分手一个月后便复合，并在2021年迎来了他们的儿子——维夫·塞特·塞弗斯，但看起来Cardi和Offset再次分手了。



不仅如此，卡姐还在直播中大骂Offset 玩弄她的感情。

On Friday, the 31-year-old rapper let loose against her estranged husband, rapper Offset. Earlier this week, the Bodak Yellow hitmaker announced that she was single while on another Instagram Live.

周五，这位 31 岁的说唱歌手在直播中怒斥其分居的丈夫——说唱歌手

Offset。本周早些时候，这位《Bodak Yellow》热曲制作人在另一场 Instagram Live 直播中宣布自己已恢复单身。

During her most recent Instagram Live though, Cardi tearfully ranted about how Offset makes her feel and how she can't hold back anymore. "A motherf****r will play in your f****g face over and over and over and over again," Cardi ranted, "This n****a really like to play games with me when I'm at my most vulnerable time. When I'm not the most confident. He like to play games with me because he knows I'm not an easy girl."

但在最近的 Instagram Live 直播中，Cardi 泪流满面地发泄了她对 Offset 的感受，称自己再也无法忍受。“一个混蛋会一次又一次地在你面前玩弄你，”Cardi 愤怒地说，“这家伙真的喜欢在我最脆弱的时候和我玩把戏。当我最不自信的时候。他喜欢和我玩把戏，因为他知道我不是个容易对付的女孩。”

就在大家都以为，这两人基本已经离定了的时候，现在，卡姐告诉我们，她又怀孕了！这操作实在让人怀疑人生！

宣布怀孕后，卡姐晒出了自己在纽约的孕肚照，看起来非常勇敢非常自信。



Cardi B looked flawless as she showcased her baby bump in a J'Adore Dior sports bra

after announcing her pregnancy and divorce from Offset.

宣布怀孕和与Offset离婚后，Cardi B身着一件迪奥 (Dior) 运动文胸，完美展示了她的孕肚。

She completed the look with a headscarf around her head, a red handbag and bracelets. The star put on a brave face as she smiled for the cameras while making her way through the city's Diamond District. It comes after she announced her pregnancy to her 166million followers.

她以头巾裹头，手提红色包包，手腕上戴着手镯，完成了这身装扮。这位明星在穿过纽约钻石区时，面带微笑勇敢地面对镜头。此前，她已向 1.66 亿粉丝宣布了自己怀孕的消息。

不管这两人最后到底会不会离婚，希望卡姐幸福吧，毕竟有钱、有孩子、有实力.....

重点词汇：

baby bump 孕肚

new beginning 新旅程

accomplish 完成，实现

estranged adj. 疏远的;(夫妻)分居的; v. 使(某人)疏远某人;离间;

cheat on 对(配偶、性伴侣)不忠; 逃避(纳税)

split 分手

vulnerable 脆弱的

followers 粉丝